
Referat af elevrådsmøde 26.06.2024 kl. 12.30 på biblioteket

Tilstede: Alle undtagen Nickita 9. kl. (eksamen)

Dagsorden:

1. Opfølgning på trivselsundersøgelsen 2023-2024 - hvad siger klasserne?.

Medbestemmelse:

- Mere bevægelse/aktivitet i undervisningen - med opgaver (rundbold etc.). F.eks. ‘Find 

2 learn’ (repetitionsøvelser) ...

- Afstemning om emner, der arbejdes med.

- Værkstedsundervisning - selv vælge rækkefølgen på opgaver.

- Faglige spil

Mindre larm:

- Smiley-ordning; flest grønne (glade) i klassen efter hver måned får en belønning f.eks. 

“legetime” (ala rengøring).

Renere toiletter:

- Drenge- og pige-opdelte toiletter

- “Flue” i kummen i indskolingen (drenge)

- Sige til Bibber, hvis man opdager mangler el.lign.

2. Opfølgning ønsker fra sidste møde:

- Ledelse og Bestyrelse vil gerne imødekomme ønsket om Panna-/techbane, men der 

bliver ikke økonomi hertil i kommende skoleår.

- Angelia har lavet en postkasse til elevernes ønsker (hænges op næste skoleår).

- ‘Åben sal’ tages op i det nye år. Indtil videre kun i vinterhalvåret.

- Personalet ønsker ikke indeordning, da vi er en skole med fokus på bevægelse og 

udeliv, samt pga. rengøring!

3. Næste skoleår:

Fokus på at få Genbrugsbyttebiksen op at køre samt Frikvarters-legekassen.

Forslag om at udedukse-klasserne står for legekassen, når ordningen fungerer!

Tak for i år - God sommer 😀


